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SENIORENRAAD 
 

Zitting van 18 maart 2024 
Aanwezig: 
 
Audrey Bogaerts  schepen 
Tilly Heymbeeck  administratie 
Simonne Binst ondervoorzitster persoonlijk 
Stany Op De Beeck voorzitter persoonlijk 
Johan Neefs lid bijzonder comité sociale zaken OCMW 
Jozef Crabs lid OKRA HEVER 
Monique Vertongen lid OKRA Hever 
Willy Van Den Brande lid Neos / TCB 
Francine De Becker lid persoonlijk 
Rita Van den Balk lid  OKRA BMB 
Arlette De Wals  VLAS 
 
Eerst en vooral heten we Arlette De Wals welkom, zij heeft zich kandidaat gesteld om toe te treden 
tot de seniorenraad. 
 
1. UITLEG GEBRUIK UIT DATA BANK 
 
Dana komt het gebruik van de UIT DATA bank kort uitleggen, hoe aanmelden, activiteit toevoegen, 
enz. 
De slides hierover zullen mee met het verslag verstuurd worden.  
Er wordt de vraag gesteld waarom er geen extra nieuwsbrief kan verschijnen met alleen maar de 
activiteiten van de verengingen? 
Op de nieuwsbrief/website/facebook verschijnen alleen algemene info over de gemeente zelf, niet 
persoonlijke of alle info van de verenigingen. De verenigingen kunnen wel hun info in de UIT DATA 
BANK zetten, en dan verschijnt deze info op de website. De verengingen kunnen ook zelf nog altijd een 
flyer verspreiden.  
 
2. VOORSTELLING ARLETTE DE WALS 

 
Aangezien Arlette De Wals een nieuw lid is, ze vervangt Suzanne als vertegenwoordiger van Vlas, moet 
dit eerst door de seniorenraad goedgekeurd worden. Daarna wordt dit voorgelegd aan het CBS.  
Op het einde van dit jaar moet de seniorenraad ook vernieuwd worden, hiervoor zal er een nieuwe 
oproep door het gemeentebestuur komen, in de nieuwsbrief, website, sociale media enz. Je kan voor 
een vereniging of voor je eigen persoon zetelen.  
Hopelijk wilt de nieuwe legislatuur doorgaan met een seniorenraad. 
De leden van de seniorenraad stellen zichzelf aan Arlette voor en Arlette zichzelf aan de seniorenraad. 
 
3.            VERSLAG VORIGE VERGADERING 
 
Naar aanleiding van de vraag over de subsidies: Ann Sleyp heeft dit op de cultuurraad uitgelegd, het 
verschil tussen cultuurverenigingen en socio-culturele verenigingen. 
Over de vraag van Francine betreffende de dienstverlening van De Lijn: kan het gemeentebestuur geen 
aparte nieuwsbrief of deze info laten verschijnen in het infobladje/nieuwsflash? 
Het gemeentebestuur kan aan de Lijn vragen om info te verspreiden over de haltes, of er nu verdwijnen 
of niet.  
Het seniorenticket voor de NMBS wordt afgeschaft, dit wordt een dure kwestie voor de senioren om 
met de trein vb. naar de zee te rijden.  
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Advies: De seniorenraad vraagt aan het gemeentebestuur om meer info over de dienstverlening e.d. 
van de Lijn en de NMBS, en de ev. werken aan het perron. (heel hoge en smalle treden om op te 
stappen op de trein hier op het perron van Boortmeerbeek). 
 
3. UITSTAP SENIOREN NIEUWPOORT 24 JUNI 2024 

 
Tilly deelt de inschrijvingsformulieren voor de uitstap naar Nieuwpoort uit. 
Dagindeling: 

• 7 uur vertrek 

• 9u30 ontbijt Sandeshoved 

• 10.30 uur treintje rondrit, wandeling WOI 

• 12.30 uur: lunchen in Sandeshoved  

• 14 uur: vrij bezoek 

• 16.30 – 17.00 uur: Avondmaaltijd Sandeshoved (sandwiches) 

• 19 uur: vertrek naar Boortmeerbeek 
 
Inschrijvingsgeld bedraagt 45,00 EUR per persoon. 
 
4. JAARMARKT PINKSTEREN/BOORTMEERBEEK BEWEEGT 
 
De flyer van de jaarmarkt Pinksteren/kermis wordt uitgedeeld. 
Reeds verschillende jaren vermindert het aantal toeschouwers en deelnemers op de jaarmarkt. 
Daarom is er navraag gedaan in de omliggende gemeenten en bij de markt- en kermiskramers en heeft 
het gemeentebestuur de conclusie genomen om de jaarmarkt op zondag te organiseren. Zoals 
Pinksterenmaandag jaarmarkt in Zemst, en deze wordt veel drukker bezocht door de marktkramers en 
bezoekers.  Er zal een gewone traditionele jaarmarkt doorgaan, samen met de kinderspeelgoed markt. 
Ook zal er een plantenruilbeurs worden georganiseerd waarop je je planten/groenten kan ruilen voor 
vb. een plantje om uit te planten, zaden, bloemen, enz.  
Ook wordt er Boortmeerbeek Beweegt georganiseerd, dit is een wandel/loopwedstrijd door en rond 
openbare gebouwen.  Iedereen kan hieraan deelnemen, je kan je hiervoor inschrijven of je kan de dag 
zelf nog komen, de inschrijvingen gaan door aan het gemeentehuis/op het podium. 
Iedereen van harte welkom. 
 
5. VRAAG STANY AANPASSING STATUTEN 
 
Stany vraagt om aan de aanpassing van de statuten toch nog aan te passen voor de verkiezingen. Dit 
is een beetje op de achtergrond beland, aangezien het CBS de aanpassingen nog steeds niet heeft 
goedgekeurd. We zullen dit terug moeten opzoeken, en doorsturen. 
Advies: de seniorenraad vraagt aan het CBS om de nodige aanpassingen aan de statuten van de 
seniorenraad goed te keuren + een aanpassing te brengen dat er ook inwoners van buiten de gemeente 
mogen deelnemen, indien ze als vertegenwoordiger van hun vereniging in Boortmeerbeek zijn 
aangesteld. (In de andere adviesraden mag dit). 
Het is spijtig dat het lidmaatschap van Josée Naets zo geëindigd is, ze is zoveel jaren lid geweest van 
de seniorenraad en van diverse verenigingen. Ze heeft veel voor de gemeente betekend.  
Vraag aan het CBS: kan Stany een plaatsvervanger aanduiden indien hij niet aanwezig kan zijn bij het 
overleg van het WZC? 
 
6.         BOORTMEERBEEK FEEST 1 SEPTEMBER 2024 

 
Boortmeerbeek feest gaat nu toch door op zondag 1 september 2024, dit omdat de jeugdbewegingen 
dit zelf gevraagd hebben. Ze gaan allemaal aanwezig zijn dit jaar met een stand. Er was in de vorige 
cultuurraad gevraagd voor een andere datum, en eventueel een andere locatie. Hier is geen rekening 
mee gehouden.  
Maandag 6 mei 2024 om 18.00 uur gaan we starten met een werkgroep voor Boortmeerbeek Feest, 
om nieuwe ideeën, suggesties, vragen enz. te overlopen, na te denken over andere aanpak, formules. 
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Dus iedereen van harte welkom, hoe meer ideeën, hoe beter! Er kan dan ook nagedacht worden over 
een datum voor 2025. Vb. combineren met optredens fanfares, ambachtenmarkt, tentoonstelling, 
misschien zelfs samenwerking met HeBoS, (demonstratie Brouwerij ev.) 
Willy Van den Brande stelt zich kandidaat. 
Het gebrek aan parking blijft wel een probleem. Ook dat de verenigingen geen drank mogen serveren 
wordt als een minpunt beschouwd.  
  
7.          VARIA 
 
-Er wordt een korte uitleg gedaan over AUB-postcode, dit is een dienst dat de post aanbiedt aan 
personen met beperkte mobiliteit. Iedereen krijg hier meer info over. 
Dit zal ook in de volgende nieuwsbrief/nieuwsflash van het gemeentebestuur verschijnen. 
-Tilly deelt de papieren i.v.m. het seniorenfeest uit. De personen kunnen dit al invullen en aan Tilly 
bezorgen, voor het in de volgende nieuwsbrief verschijnt. 
-Willy vraagt nogmaals waarom de verenigingen niet meer aan de info van hun op de website kunnen? 
Hoe komt het dat de paswoorden nergens te vinden zijn? 
Wat met de opvolging? Dit is ook in de cultuurraad gevraagd. 
-Monique/OKRA Hever vraagt zich af waarom niemand hun geïnformeerd heeft over het aanpassen 
van het parkeerbeleid in Hever dorp? Voor de senioren en zeker de minder mobiele mensen is dit een 
groot probleem. 
Het is niet echt duidelijk wat blauwe zone is, er wordt geen controle gedaan, hoe moet je parkeren, de 
fietsenstalling is geen fietsenstalling. Er zijn heel veel vragen rond, Audrey beantwoordt al deze vragen.  
-Stany geeft meer uitleg over het laatste overleg met WZC Foyer De Lork. Hierop vraagt Johan enkele 
vragen. Wanneer je kan inschrijven voor de nieuwe flats? Blijkbaar in juni/juli. 
Waarom moeten de mensen van de woningen nu toch mee verhuizen/uitdoofbeleid? 
De flats zijn blijkbaar wel prijzig. 
-Arlette vraagt de data van de evenementen in 2025, zoals sporteldagen enz. tijdig door te geven, 
tegen 1 oktober 2024. 
-Vrijdag 15 maart 2024 zijn Tilly, Stany, Francine en Willy naar een trefdag voor 
ouderen/seniorenraden in Leuven geweest. Dit was inspirerend, en ook vooral confronterend dat de 
oudere bevolking steeds maar groter wordt en dat de maatschappij, ook de politiek hier niet voldoende 
rekening mee houdt.  
Ook werd het duidelijk dat met de stijgende groep ouderen, ook de eenzaamheid onder de ouderen 
stijgt. Dit is een werkpunt om mee te nemen. 
-Op het seniorenfeest kunnen de diverse OKRA’s hun flyers uitdelen aan de mensen, om zo hun 
werking meer kenbaar te maken.  
Misschien kan de seniorenraad SAMANA BMB/HEVER contacteren, zij zijn nog niet vertegenwoordigd 
in de seniorenraad. SAMANA HEVER geertrui.lejeune@telenet.be 
 

 
Stany Op de Beeck 
Voorzitter seniorenraad 
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